



# Aktiviti Rabitah Antarabangsa Antarabangsa Alumni Al-Azhar Azhar Malaysia (WOAG Malaysia) Bulan Januari 2024 2024

WOAG Malaysia telah mengadakan pelbagai aktiviti penting pada bulan Januari bulan Januari 2024, termasuk perjumpaan khas dengan Dato' Presiden, mesyuarat mesyuarat Majlis Syura, kunjungan hormat ke Kedutaan Besar Malaysia di di Kaherah, dan majlis ramah mesra dengan pelajar Universiti al-Azhar serta pihak serta pihak berkepentingan lain.

Semua aktiviti ini bertujuan untuk mengeratkan hubungan dan kerjasama antara kerjasama antara WOAG Malaysia dengan pihak-pihak terlibat demi memajukan memajukan agenda pendidikan dan pembangunan ummah khususnya di Malaysia. di Malaysia.



# Perjumpaan Khas Dato' Presiden dan Ahli Majlis Syura WOAG Malaysia

1

## Perbincangan Penting

Perjumpaan khas ini membincangkan perkara-perkara penting berkaitan agenda WOAG Malaysia WOAG Malaysia pada tahun 2024, termasuk pelaksanaan Imtihan Tahdid Mustawa, Kursus Kursus Bahasa Arab Markaz Sheikh Zayed, dan aktiviti-aktiviti lain yang dirancang.

2

## Penyelarasan Strategi

Ahli Majlis Syura WOAG Malaysia telah bersama-sama menyelaras dan membincangkan strategi membincangkan strategi pelaksanaan program-program WOAG Malaysia agar dapat berjalan dapat berjalan dengan lancar dan mencapai matlamat yang ditetapkan.

3

## Penyediaan Perancangan

Mesyuarat ini juga telah membincangkan perancangan dan penyediaan segala keperluan bagi keperluan bagi memastikan aktiviti-aktiviti WOAG Malaysia dapat dilaksanakan dengan jayanya. dengan jayanya.



# Perjumpaan Khas Dato' Presiden dan Ahli Majlis Syura WOAG Malaysia

Pada 2 Januari 2024M bersamaan 20 Jamadilakhir 1445H (Selasa), Pejabat WOAG Malaysia telah mengadakan satu perjumpaan khas antara Dato' Presiden WOAG Malaysia, Y.Bhg. Prof. Dato' Dr. Mohd Fakhrudin bin Abdul Mukti, Presiden WOAG Malaysia, Bersama Ahli Majlis Syura WOAG Malaysia di Pejabat WOAG Malaysia Kompleks Yayasan Jabal Nur, Bukit Jalil. Perbincangan telah dilakukan di Bilik Presiden, Pejabat WOAG Malaysia, Bukit Jalil, Kuala Lumpur yang dimulakan seawal jam 10.30 pagi dan berakhir jam 01.30 tengah hari. Perjumpaan diakhiri dengan jamuan makan tengahari dan sesi bergambar di hadapan pejabat



# Mesyuarat Ahli Majlis Syura WOAG Malaysia

Pada 4 Februari 2024M bersamaan 22 Jamadil Akhir 1445H (Khamis) WOAG Malaysia telah mengadakan Mesyuarat Ahli Majlis Syura WOAG Malaysia Bil. 1/2024 di Al-Rawsha Restaurant Shah Alam, Seksyen 7, Shah Alam.

Mesyuarat yang dimulakan pada 8.00 malam ini telah dihadiri oleh Y.Bhg. Prof. Y.Bhg. Prof. Dato' Dr. Mohd Fakhrudin bin Abdul Mukti, Presiden WOAG Malaysia; WOAG Malaysia; Y.Bhg. Tn Haji Salehuddin Yaacob, Naib Presiden WOAG WOAG Malaysia; Y.Bhg. Prof. Dr. Mustafa bin Abdullah, Setiausaha WOAG WOAG Malaysia; Y.Bhg. Dr. Ahmad bin Yussuf, Bendahari WOAG Malaysia; Y.Bhg. Sr. Haji Abdullah Sani Haji Hanafi, Penolong Bendahari WOAG WOAG Malaysia; Y.Bhg. Y.Bhg. Dato' Wan Mohamad bin Dato' Sheikh Abd Aziz, Abd Aziz, Y.Bhg. Prof. Dr. Fauzi bin Hamat, Y.Bhg. Dato' Hj. Ismail bin Noor, Y.Bhg. Noor, Y.Bhg. Datin Hajjah Zaharah bin Md. Hashim, Y.Bhg. Dr. Mat Taib bin Pa, bin Pa, Y.Bhg. Prof. Madya Dr. Khadher bin Ahmad, Y.Bhg. Dato' Razali bin bin Sahabudin, sebagai Ahli-ahli Majlis Syura WOAG Malaysia. Turut hadir juga hadir juga Ustaz Abdul Rahim bin Abd Latif, Setiausaha Kerja WOAG Malaysia, Malaysia, Ustaz Ali @ Dudi Rusadi Penolong Setiausaha Kerja WOAG Malaysia, Malaysia, dan Ustaz Raafat Mohamad Harb Abu Sabha, Pembantu Pejabat WOAG Pejabat WOAG Malaysia dan.

Mesyuarat ini diadakan bagi membincangkan perkara-perkara penting berkaitan berkaitan dengan agenda-agenda pada tahun ini. Mesyuarat berakhir pada jam pada jam 01.00 am.



# Agenda Penting yang Dibincangkan

**1**

## **Pengesahan Minit**

Mesyuarat memulakan dengan pengesahan pengesahan minit mesyuarat sebelumnya sebelumnya untuk memastikan catatan setiap setiap keputusan dan tindakan adalah tepat. tepat.

**2**

## **Laporan Semasa**

Pelbagai laporan telah dibentangkan, merangkumi aspek kewangan, aktiviti yang telah dilaksanakan, serta perkembangan projek-projek utama WOAG Malaysia.

**3**

## **Pelaksanaan Program**

Mesyuarat membincangkan dengan terperinci terperinci mengenai pelaksanaan Imtihan Imtihan Tahdid Mustawa dan Kursus Bahasa Bahasa Arab Markaz Syeikh Zayed pada tahun tahun 2023-2024.

**4**

## **Keahlian Baharu**

Pengesahan keahlian baharu Rabitah dilakukan dilakukan untuk menambah kekuatan dan dan keahlian WOAG Malaysia.

# Inisiatif untuk Tahun 2024

## Sumbangan ke Palestin

Mesyuarat telah mencadangkan mencadangkan agar WOAG Malaysia menyumbang bantuan bantuan kewangan untuk rakyat rakyat Palestin yang sedang menghadapi pelbagai cabaran cabaran dan kesulitan.

## Aktiviti Rabitah

Pelbagai aktiviti dan program di program di peringkat Pusat dan dan Negeri untuk tahun 2024 2024 telah dibincang dan dirancang dengan teliti, termasuk kemungkinan penganjuran Kongres Kebangsaan WOAG.

## Premis Baharu

Perbincangan mengenai kemungkinan pemilikan premis sendiri di kawasan Bangi, bagi memastikan WOAG Malaysia mempunyai ruang pejabat yang selesa dan kukuh untuk terus berkhidmat.



# Komitmen Bersama untuk Kemajuan WOAG WOAG

1

## Perkukuh Kepimpinan

Mesyuarat telah mengesahkan kepimpinan WOAG Malaysia yang terdiri daripada tokoh-tokoh terkemuka, bagi memastikan pertubuhan ini terus diurus secara profesional dan berwibawa.

2

## Perancangan Strategik

Perbincangan teliti mengenai strategi dan hala tuju WOAG Malaysia pada tahun 2024 telah dilakukan, bagi memastikan pertubuhan terus relevan dan memberikan impak positif kepada masyarakat.

3

## Komitmen Bersama

Semua ahli Majlis Syura WOAG Malaysia telah bersetuju untuk bekerjasama secara erat dan erat dan menyumbangkan tenaga serta kepakaran mereka demi kemajuan dan kesinambungan kesinambungan pertubuhan ini.



# Kunjungan Hormat WOAG Malaysia ke KBMK

Pada 26 Februari 2024, delegasi Rabitah Antarabangsa Alumni al-Azhar Malaysia - WOAG Malaysia melakukan kunjungan hormat ke Kedutaan Besar Malaysia Kaherah (KBMK). Ini merupakan satu pertemuan penting antara kedua-dua pihak untuk membincangkan hal-hal berkaitan pelajar Malaysia di al-Azhar.



# Agenda Perbincangan

1

## Penyertaan & Keberkesanan Pelajar

Membincangkan tahap penyertaan dan keberkesanan pelajar dalam program Imtihan Tahdid Mustawa dan Kursus Markaz Sheikh Zayed Online.

2

## Sumbangan Dana NGO

Berbincang mengenai sumbangan dana NGO melalui Kedutaan untuk membantu pelajar Malaysia di al-Azhar.

3

## Silibus Bahasa Arab

Membincangkan kajian yang sedang dijalankan mengenai silibus Bahasa Arab untuk pelajar sekolah rendah dan menengah.

4

## Data Tahap Pengajian

Mendapatkan data terkini mengenai tahap pengajian pelajar Pengajian Islam di Universiti al-Azhar Kaherah.

# Kerjasama yang Berterusan

## Komitmen KBMK

Pihak KBMK komited untuk menyokong dan membantu pelajar Malaysia di al-Azhar melalui pelbagai inisiatif dan program.

## Peranan WOAG Malaysia

WOAG Malaysia berperanan sebagai platform bagi alumni al-Azhar untuk menyalurkan idea dan cadangan bagi meningkatkan lagi kualiti pengajian pelajar Malaysia.

## Hubungan Erat

Pertemuan ini menunjukkan hubungan erat yang terjalin antara KBMK dan WOAG Malaysia demi memastikan kebajikan pelajar Malaysia terpelihara.



# Majlis Ramah Mesra Mesra Delegasi WOAG WOAG Malaysia

Sebuah majlis ramah mesra diadakan untuk menyambut delegasi WOAG WOAG Malaysia, UNISSA Brunei, dan APIUM Malaysia. Acara ini mengeratkan mengeratkan hubungan antara pelajar, atase pendidikan, dan pimpinan di Mesir. pimpinan di Mesir.

# Penganugerahan Kecemerlangan Pelajar

## Anugerah Kecemerlangan

Empat pelajar PhD Universiti al-Azhar menerima sijil anugerah kecemerlangan kecemerlangan pelajar dari WOAG Malaysia.

## Sokongan Kewangan

WOAG Malaysia juga memberikan sumbangan dana khas kepada pelajar-pelajar-pelajar tersebut.





# Mengeratkan Ukhuwwah

1

## Ukhuwwah Fillah

Majlis ini bertujuan untuk mengeratkan lagi lagi ukhuwwah di kalangan kalangan peserta.

2

## Saling Mengenal

Acara ini membolehkan peserta saling mengenali mengenali antara satu sama lain.

3

## Jamuan Makan Malam

Majlis ditutup dengan jamuan makan malam bersama.

# Seminar Antarabangsa Turath Islam dan Cabaran Semasa Dunia Melayu 2024 (ISITC 2024)

Dengan penuh rasa syukur, Rabitah Antarabangsa Alumni al-Azhar Malaysia (WOAG Malaysia) bekerjasama dengan Akademi Pengajian Islam Universiti Malaya (APIUM), Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA) Brunei, dan WOAG Brunei, telah berjaya menganjurkan Seminar Antarabangsa bertajuk "Pengajian Turath Dan Kontemporari: Wahana Pembangunan Ummah dan Negara" pada 27-29 Februari 2024 di Markaz Sheikh Zayed (al-Azhar asy-Syarif), Kaherah, Mesir. Seminar ini telah menyaksikan kehadiran para pakar, pensyarah, dan penyelidik dalam bidang Pengajian Islam dari Malaysia, Brunei, dan Mesir.



# Corak Pembentangan dan Penyertaan

## Pembentangan Utama

Seminar ini telah diperkayakan diperkayakan dengan pembentangan utama oleh tokoh-tokoh terkemuka dalam dalam bidang Pengajian Islam, Islam, termasuk Fadhilah Prof. Prof. Dr. Ibrahim Solah al-Hudhud, Penasihat Akademik Akademik WOAG; Prof. Dato' Dr. Dato' Dr. Mohd Fakhrudin Abdul Abdul Mukti, Presiden WOAG WOAG Malaysia; dan Prof. Dr. Dr. Mohd Fauzi Hamat, Dekan Dekan APIUM.

## Sesi Paralel

Selain itu, seminar juga menyaksikan pembentangan sesi paralel yang menyediakan platform bagi para peserta untuk berkongsi dan berdiskusi mengenai isu-isu semasa yang berkaitan dengan Pengajian Turath dan Kontemporari di Dunia Melayu.

## Kehadiran Dif Kehormat

Seminar ini turut dihadiri oleh para dif kehormat yang terdiri daripada Fadhilah Prof. Dr. Salamah Jum'ah Ali Daud, Rektor Universiti al-Azhar; Fadhilah Prof. Dr. Mohamed Husein al-Mahrasawy, Timbalan Presiden Rabitah Antarabangsa Alumni al-Azhar; dan TYT Pengiran Salimin bin Pengiran Haji Mohd. Daud, Duta Besar Istimewa dan Mutlak Negara Brunei Darussalam ke Republik Arab Mesir.

# Kehadiran Peserta dan Liputan Media Media

## 1 Peserta Pelbagai Latar

Seminar ini telah menyaksikan kehadiran para peserta yang terdiri daripada ahli akademik, pensyarah, penyelidik, dan pelajar pascasiswazah dari Malaysia dan Kaherah, Mesir.

## 2 Liputan Media Meluas

Seminar berprestij ini telah mendapat liputan meluas daripada media Mesir, dengan wartawan-wartawan tempatan yang membuat liputan di seluruh negara Republik Arab Mesir.

## 3 Hiburan Meriahkan Majlis

Untuk memeriahkan lagi majlis, WOAG Pusat telah menjemput al-Fannan Musthofa 'Athif Musthofa 'Athif untuk mengalunkan zikir-zikir dan nasyid Qomarun yang amat digemari oleh masyarakat Nusantara.





# Seminar Berjaya Mencapai Objektif



## Jaringan Kerjasama

Seminar ini telah berjaya memperkukuhkan jaringan kerjasama antara WOAG Malaysia, Malaysia, APIUM, UNISSA Brunei, dan pihak al-Azhar dalam menyebarkan ilmu dan mendokong semangat ukhuwwah Islamiah.



## Perkongsian Ilmu

Pelbagai idea, pendekatan, dan inovasi dalam bidang Pengajian Turath dan Kontemporari telah dikongsi dan dibincangkan secara komprehensif oleh para pakar dan sarjana yang hadir.



## Penyelidikan Terkini

Seminar ini juga telah menjadi platform bagi penyelidik dan pelajar pascasiswazah untuk membentangkan hasil kajian terkini mereka dalam bidang Pengajian Islam.



## Pembangunan Ummah

Secara keseluruhan, seminar ini telah memberikan sumbangan yang berharga dalam memantapkan pembangunan intelektual dan spiritual umat Islam di Rantau Melayu.

# Sumbangan Dana Awam Palestin: Menyalurkan Bantuan Kepada Saudara Kita

Pada 28 Februari 2024, WOAG Malaysia akan menyerahkan sumbangan dana awam Palestin yang telah dikumpulkan sejak Oktober 2023 kepada Misr el-Kheir Foundation di Kaherah, Mesir. Sumbangan yang terkumpul sebanyak LE166,160.00 akan digunakan untuk membantu rakyat Palestin melalui perolehan 300 kotak barangan keperluan harian seperti air, biskut, dan makanan ringan. Majlis penyerahan ini akan dihadiri oleh wakil WOAG Malaysia, Mufti Wilayah Persekutuan, dan Dekan APIUM, sebagai simbolik penyerahan bantuan ini kepada rakyat Palestin yang tercinta.

MA



# Peranan WOAG Malaysia dalam Pengumpulan Dana Awam Palestin

1

## Pengumpulan Dana

Bermula Oktober 2023, WOAG Malaysia telah giat mengumpulkan sumbangan dana awam dan dana awam Palestin melalui pelbagai platform dan kaedah. Masyarakat Malaysia menyambut seruan ini dengan penuh kerelaan dan kesediaan, menyumbang sejumlah besar sejumlah besar dana untuk membantu saudara-saudara kita di Palestin.

2

## Pengurusan Dana

Setiap sen yang dikumpulkan oleh WOAG Malaysia diuruskan dengan teliti dan amanah. Proses penghantaran dan pertukaran matawang ke Mesir juga dilakukan dengan cermat untuk memastikan dana sampai kepada penerima yang layak.

3

## Penyerahan Bantuan

Pada 28 Februari 2024, WOAG Malaysia akan menyerahkan sumbangan ini kepada Misr el-Kheir Misr el-Kheir Foundation di Kaherah. Penyerahan ini akan disaksikan oleh wakil WOAG Malaysia, WOAG Malaysia, Mufti Wilayah Persekutuan, dan Dekan APIUM, sebagai tanda komitmen dan komitmen dan keyakinan terhadap penyaluran bantuan ini.



# Misr el-Kheir Foundation: Penyalur Bantuan kepada Rakyat Palestin

## Profil Organisasi

Misr el-Kheir Foundation adalah sebuah agensi kebajikan kebajikan di Mesir yang dinaungi dinaungi oleh Fadhilah Prof. Dr. Dr. Syeikh 'Ali Jum'ah, mantan mantan Mufti Republik Arab Mesir. Organisasi ini berfokus berfokus pada penyaluran bantuan kepada golongan yang yang memerlukan, termasuk rakyat Palestin.

## Pengalaman dan Kepercayaan

Dengan kepakaran dan pengalaman yang luas dalam membantu masyarakat, Misr el-Kheir Foundation telah membuktikan keupayaannya dalam menyalurkan bantuan secara efisien dan amanah. Kerjasama dengan WOAG Malaysia dalam inisiatif ini menambah lagi kepercayaan terhadap organisasi ini.

## Objektif Penyaluran Bantuan

Selain menyediakan barangan barangan keperluan harian, Misr Misr el-Kheir Foundation juga juga bertujuan untuk membantu membantu meringankan beban beban rakyat Palestin dan memastikan mereka dapat memenuhi keperluan asas. Penyaluran bantuan ini dijangka dijangka dapat memberi impak impak positif kepada kehidupan kehidupan saudara-saudara kita kita di Palestin.

# Ucapan Penghargaan dan Doa

1

## Penghargaan Kepada Penderma

WOAG Malaysia ingin merakamkan penghargaan dan ucapan terima kasih yang tidak terhingga kepada semua penderma dan penyumbang dana awam Palestin. Tanpa sokongan dan bantuan mereka, inisiatif ini tidak akan dapat direalisasikan.

3

## Doa untuk Semua

Akhir kata, WOAG Malaysia mendoakan agar Allah SWT senantiasa memberikan rahmat dan keberkatan kepada semua pihak yang terlibat dalam inisiatif ini. Semoga kita semua terus bersatu hati dalam membantu dan mendoakan saudara-saudara saudara-saudara kita di Palestin.

2

## Harapan untuk Palestin

Semoga dengan bantuan yang disalurkan, rakyat Palestin akan mendapat pertolongan dan perlindungan dari Allah SWT. Mudah-Mudahan sumbangan ini dapat meringankan beban dan penderitaan saudara-saudara kita di di Palestin.





# Pertemuan Bersejarah: Delegasi WOAG Malaysia Dengan Ulama Al-Azhar

Alhamdulillah, delegasi WOAG Malaysia mendapat kesempatan berharga untuk bertemu dan bersua muka dengan ulama-ulama terkemuka dari Al-Azhar, Mesir. Pertemuan ini menjadi momen bersejarah bagi umat Islam di Malaysia, memupuk hubungan erat antara kedua pihak dan membuka ruang untuk saling berbagi ilmu, nasihat, serta doa. Pertemuan-pertemuan tersebut telah memberikan bekal spiritual dan intelektual yang tak ternilai bagi para delegasi dalam perjalanan pulang ke Malaysia.

# Rangkaian Pertemuan yang Kaya Makna

1

## Pertemuan dengan Imam Al-Akbar

Delegasi WOAG Malaysia dipertemukan dengan Prof. Dr. Ahmed al-Tayeb, al-Imam al-Akbar al-Akbar Sheikh al-Azhar. Pertemuan ini memberikan kesempatan bagi para delegasi untuk untuk memohon doa dan nasihat berharga dari seorang ulama besar dalam Islam.

2

## Bertukar Ilmu dengan Ulama Al-Azhar

Delegasi juga berkesempatan untuk bertemu dengan Fadhilah Ustaz Atiah Shaltut, cucu kepada Sheikh Mahmud Shaltut, serta Fadhilah Prof. Dr. Yusri Khidr, Timbalan Dekan Fakulti Usuluddin dan Dakwah Islamiah Universiti al-Azhar Cawangan Tanta. Sesi pertemuan ini sarat dengan tukar-menukar wawasan dan ilmu yang sangat berharga.

3

## Menemui Ulama Hadis Terkemuka

Delegasi WOAG Malaysia juga berkesempatan bertemu dengan al-Muhaddith Prof. Dr. Rif'at Dr. Rif'at Fauzi al-Azhary, seorang ulama hadis terkemuka dari Universitas Kairo. Pertemuan ini Pertemuan ini memupuk rasa cinta yang lebih dalam terhadap ulama dan warisan keilmuan keilmuan Islam.



# Manfaat dan Hikmah dari Pertemuan

**1**

## Menjalin Hubungan Erat

Pertemuan dengan ulama ulama Al-Azhar telah mempererat hubungan antara WOAG Malaysia dan institusi Islam terkemuka ini. Kolaborasi Kolaborasi dan pertukaran pertukaran ilmu yang terjalin akan memberikan memberikan manfaat jangka panjang bagi umat umat Islam di Malaysia.

**2**

## Memperoleh Nasihat Berharga

Para delegasi WOAG Malaysia mendapat kesempatan mendengar mendengar nasihat dan dan bimbingan langsung langsung dari ulama-ulama ulama terkemuka. Nasihat-Nasihat-nasihat ini akan akan menjadi bekal spiritual dan intelektual yang tak ternilai bagi mereka dalam melaksanakan tugas-tugas tugas kepemimpinan.

**3**

## Membina Semangat Ukhuwwah

Pertemuan hangat dan penuh persaudaraan ini telah menumbuhkan semangat ukhuwwah Islamiyah yang kuat di antara delegasi WOAG Malaysia dan ulama Al-Azhar. Ikatan persaudaraan persaudaraan ini akan memperkuat solidaritas umat Islam secara global. global.



# Memupuk Harapan untuk Masa Depan

## **Mewariskan Khazanah Khazanah Keilmuan Islam Islam**

Pertemuan ini menjadi momentum penting dalam menjaga dan mewariskan khazanah keilmuan Islam yang berharga. Kolaborasi antara WOAG Malaysia dan Al-Azhar akan memastikan pengetahuan dan pemahaman pemahaman Islam yang otentik dapat terus dipelajari dipelajari dan diamalkan oleh generasi mendatang.

## **Memperkuat Silaturrahim**

Jalinan silaturrahim yang terjalin antara delegasi WOAG Malaysia dan ulama Al-Azhar menjadi fondasi kokoh bagi kerjasama yang lebih erat di masa depan. Semoga hubungan ini terus berkembang dan memberikan manfaat bagi kemajuan umat Islam secara keseluruhan.

## **Mencerahkan Masa Depan Umat**

Pertemuan ini menghadirkan menghadirkan harapan dan optimisme bagi masa depan umat Islam. Kerjasama antara WOAG Malaysia dan Al-Azhar akan menjadi kekuatan kekuatan baru dalam menghadapi berbagai tantangan tantangan dan memajukan peradaban Islam di dunia Melayu.



# Memperkukuh Kerjasama: Menyokong Pelajar di di Timur Tengah

WOAG Malaysia dengan bangganya terlibat dalam perbincangan dan koordinasi koordinasi bersama pihak Kementerian Pendidikan Tinggi (KPT), Embassies and Embassies and Educational Counselors (EME), serta pelbagai pihak berkepentingan lain untuk memastikan kemudahan dan sokongan terbaik bagi terbaik bagi para pelajar Malaysia yang sedang atau akan melanjutkan pengajian pengajian di universiti-universiti tersohor di Timur Tengah, terutamanya di Mesir di Mesir dan Jordan.



# Mesyuarat Penyelarasan Pelajar Ke Timur Timur Tengah

1

## Memantau dan Menyelaras

Mesyuarat yang diadakan pada 18 Mac 2024 di Bilik Ibnu Zahar 1, Aras 4, KPT Putrajaya Putrajaya merupakan satu platform penting untuk memantau dan menyelaras segala urusan urusan berkaitan pelajar Malaysia yang sedang atau akan melanjutkan pengajian di Timur Timur Tengah.

2

## Kerjasama Pelbagai Pihak

Mesyuarat ini melibatkan kerjasama erat antara KPT, EME, WOAG Malaysia, serta pihak-pihak lain seperti Jabatan Agama, Majlis Agama, Yayasan Islam Negeri, dan lain-lain. Ini menunjukkan komitmen bersama untuk memastikan kebajikan dan kemajuan pelajar-pelajar ini.

3

## Menyelesaikan Isu dan Cabaran

Segala isu, cabaran, dan inisiatif berkaitan pengajian pelajar di Timur Tengah dibincangkan secara dibincangkan secara terperinci dalam mesyuarat ini. Ini membolehkan penyelesaian yang holistik yang holistik dan bersepadu untuk membantu pelajar menerima pengalaman belajar yang belajar yang terbaik.

# Kolaborasi untuk Kecemerlangan Pelajar

## Sokongan Komprehensif Komprehensif

Pihak KPT, EME, dan WOAG Malaysia bekerjasama rapat untuk memastikan pelajar Malaysia di Timur Tengah menerima sokongan yang komprehensif, merangkumi aspek akademik, kewangan, sosial, dan spiritual. Ini akan membantu mereka mencapai kecemerlangan dalam pengajian.

## Perkongsian Maklumat Dinamik

Mesyuarat secara atas talian pada 20 Mac 2024 membolehkan pihak-pihak terlibat berkongsi maklumat terkini dan menyelaraskan inisiatif seperti pelaksanaan Imtihan Tahdid Mustawa dan Kursus Bahasa Arab Markaz Sheikh Zayed secara dalam talian. Ini memastikan kelancaran proses pengajian pelajar.

## Pembangunan Kompeten

Usaha kolektif ini bertujuan untuk melahirkan graduan Malaysia yang tidak hanya cemerlang akademik, tetapi juga juga kompeten, berdedikasi, dan berakhlak mulia. Ini selari dengan hasrat untuk memartabatkan nama Malaysia Malaysia di persada global.

# Membina Pemimpin Masa Depan



## Wawasan Global

Pengalaman belajar di di Timur Tengah memberi peluang kepada pelajar untuk mengembangkan wawasan global dan memahami pelbagai budaya serta perspektif perspektif dunia.



## Pembangunan Kepimpinan

Penglibatan aktif dalam dalam aktiviti kampus kampus dan komuniti komuniti akan memacu memacu pembangunan pembangunan kemahiran kepimpinan kepimpinan dan inisiatif inisiatif pelajar.



## Kefahaman Spiritual

Penghayatan ajaran Islam yang mendalam di mendalam di universiti-universiti terkemuka Timur Tengah akan memperkukuh pegangan agama dan dan nilai-nilai spiritual spiritual pelajar.



## Pertumbuhan Diri Diri

Cabaran dan peluang peluang dalam pengalaman belajar di di luar negara akan memacu pertumbuhan pertumbuhan diri dan dan pembentukan jati jati diri yang kukuh.